

Statements Beat Questions

聊天神技：別再呆呆提問 霸氣丟出你的肯定句

When you are engaged in a conversation with a girl, it is always better to make statements that elicit a response from her rather than simply asking questions hoping to get a response.

當你跟女孩們搭上話時，如果只會單純地問問題，苦苦痴等對方施捨一個回答，這樣誠意十足，但就只是單純地「誠意十足」。這時候，說出一句霸氣的肯定句，來引誘對方回應，則是高上南天門的境界了。

In this fashion, well-selected statements can even prove to be better than asking open-ended questions, because asking any form of question tends to make it seem as if you are chasing the girls and are trying to keep the conversation going.

精挑細選過後的判斷敘述，總是比拋出一個開放式的問題還要來有效，事實上，任何形式的提問，都會讓女生感到你有些「豬哥」，總是太積極要讓對話繼續下去。

However, by making a simple statement and then allowing her to choose to respond on her own will reverse the interaction and have her chasing after you.

可是只要一句簡單的肯定句，讓她自己做出回應，將會產生滿滿的大反轉，讓雙方的互動改變，好像世界顛倒了，反而是她在追你一樣。

For example, instead of asking “Do you go to the nearby university?” you can say “You must go to the college.”

舉個例子，如果你要問：「你在附近的大學唸書嗎？」還不如霸氣地說：「你一定在念大學吧。」

This statement appears to be a question, but it technically isn't and is much less approval seeking than a direct question.

這個肯定句好像是一個問句，但技術面上又不用問號當結尾，而且跟直接的問句比起來，沒那麼跪求別人認同的悲涼感。

When you make statements that are left wide open like that, it creates a feeling that it is somehow “unfinished” and the girl will feel obligated to respond in some fashion.

這樣的肯定句看來氣魄，其實也保留了修正的空間，製造出一種「未完待續」的情境，女孩們可就被你搔到了心頭癢，不做出相應的回答就全身不痛快。

This gets the conversation going, but avoids the need to ask her questions like an interrogation – something that she’s probably sick and tired of going through from other guys approaching her who have zero game.

如此一來，對話就不知不覺地進行了下去，也讓你免去那些像是立委質詢的提問；其他試圖接近她的男人，長相不差但是社交技巧被死當的那種，濫用無聊問句的程度，也許早就讓她不耐煩到了極點。

In that way, you separate yourself from them as well as the stigma that comes along with being placed into that same category.

試試看，你會鶴立雞群，不再是那群呆木頭一樣的男人。

You’re different, something new and fresh.

你與眾不同，又清新又讓人傾心。

She’ll like that.

女孩們絕對會愛，死，你。